
SIERPC  29.06.2022 

BURMISTRZ 

MIASTA SIERPC 

PAN 

JAROSŁAW PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Tężnia w Sierpcu ciągle niedomaga ! Mieszkańcy , którzy potrzebują inhalacji – sprawdzają, 

woda słona czy słodka ? – Pytają kiedy tężnia będzie działała dla zdrowia Sierpczan i dla 

urody ? 
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